

Media Release

Yellowknife Student Wins Territorial Safety Video Contest

Yellowknife, NT (May 4, 2023) – A video by Sir John Franklin High School student Kai Walden that encourages youth to think about their rights as workers has won the territorial 2023 Workers' Safety and Compensation Commission's (WSCC) Focus on Safety Youth Video Contest.

Walden's video, "[Pest Z](#)", demonstrates just how important it is for a worker to know what hazards exist in their workplace. "Pest Z" won \$1,000 with a matching prize of \$1,000 for Sir John Franklin Highschool.

"I want to thank everyone who participated in this year's youth video contest. This contest is a creative way for youth in Nunavut and the Northwest Territories to not just spread the important message of staying safe at work, but can be foundational for a life-long understanding of their rights as workers," said Debbie Molloy, WSCC President & CEO.

This annual contest is sponsored by the Canadian Centre for Occupational Health and Safety (CCOHS).

-30-

Sarah McLeod
Communications Manager
Workers' Safety and Compensation Commission
Northwest Territories and Nunavut
T: (867) 920-3854
E: sarah.mcleod@wscc.nt.ca

Communiqué

Un étudiant de Yellowknife remporte le concours territorial de vidéos sur la sécurité

Yellowknife, TNO (4 mai 2023) – Une vidéo réalisée par Kai Walden, un étudiant de l'école secondaire Sir John Franklin, a remporté le concours vidéo jeunesse Objectif sécurité de la Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs (CSTIT). Sa création encourage les jeunes à penser à leurs droits en tant que travailleurs.

La vidéo de Kai, intitulée « [Pest Z](#) », montre à quel point il est important pour un travailleur de connaître les dangers dans son lieu de travail. Pest Z a permis à Kai de gagner 1000 \$, ainsi qu'un prix équivalent de 1000 \$ pour l'école secondaire Sir John Franklin.

« Je tiens à remercier tous les participants à cette édition du concours vidéo jeunesse. Ce concours est non seulement une façon créative pour les jeunes du Nunavut et des Territoires du Nord-Ouest de partager l'important message de la sécurité au travail, mais peut aussi poser les assises d'une compréhension de leurs droits comme travailleurs tout au long de leurs vies », a déclaré Debbie Molloy, présidente-directrice générale de la CSTIT.

Ce concours annuel est commandité par le Centre canadien d'hygiène et de sécurité au travail (CCHST).

-30-

Sarah McLeod
Gestionnaire des communications
Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs
Territoires du Nord-Ouest et Nunavut
Tél. : 867-920-3854
Courriel : sarah.mcleod@wscc.nt.ca

አዲስ አበባ ከፌዴራል ደንብ

“ךְלֹא פָּתַח כָּלָמָרְלֶה בְּרֵבֶד לִכְלָדָה כַּדְבָּרָה כְּלֹא לְסָרָג לְבָנָה כְּלֹא
לְפָרָסָה עַדְשָׁה. כִּי אֲבָרְבָּלָה עַדְשָׁה אֲלָמָרְלֶה לְבָנָה כְּלֹא
רְבָנָה עַדְשָׁה אֲלָמָרְלֶה אֲלָמָרְלֶה וְלְאָמָרְלֶה אֲלָמָרְלֶה, רְבָנָה
כְּלֹא לְבָנָה כְּלֹא לְבָנָה כְּלֹא לְבָנָה כְּלֹא לְבָנָה כְּלֹא לְבָנָה כְּלֹא
לְבָנָה, כְּלֹא לְבָנָה כְּלֹא לְבָנָה כְּלֹא לְבָנָה כְּלֹא לְבָנָה כְּלֹא לְבָנָה
כְּלֹא לְבָנָה.

Също така във водните разтвори на съдържанието на Ca^{2+} и Mg^{2+} има ограничение, т.е. Ca^{2+} и Mg^{2+} са ограничаващи фактори за растежа на кораловите скелети.

-30-